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PROTOKÓŁ NR XIV/2019 

SESJI RADY MIASTA CZARNKÓW 

Z DNIA 30 PAŹDZIERNIKA 2019 ROKU 
(sala sesyjna Ratusza) 

 

godzina rozpoczęcia sesji – 15.00 

godzina zakończenia sesji – 19.00 

 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

(4 min. nagrania) Otwarcia obrad oraz powitania obecnych dokonała Przewodnicząca Rady Miasta 

– Barbara Lipska.  
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

- Andrzej Tadla – Burmistrz Miasta Czarnków,  

- Krzysztof Madaj – Zastępca Burmistrza Miasta Czarnków, 

- Mariusz Tadeuszak – Skarbnik Miasta Czarnków,  

- pracownicy Urzędu Miasta Czarnków,  

- mieszkańcy, 

- zaproszeni goście – zgodnie z załączoną listą obecności,  

- radni – zgodnie z załączoną listą obecności.  

 

 

Ad 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad  

Rada Miasta obradowała zgodnie z następującym porządkiem: 
1. Otwarcie sesji. 

2.  Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja o sytuacji szpitala w Czarnkowie. 

5. Miejski Klub Sportowy Noteć.  

6. Informacja z realizacji budżetu za I półrocze 2019 roku. 

7. Podjęcie uchwał: 

- nr XIV/112/2019 w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa 

miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji, 

- nr XIV/113/2019 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

- nr XIV/114/2019 w sprawie opłaty od posiadania psów, 

- nr XIV/115/2019 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

8. Protokół Komisji Rewizyjnej.  

9. Informacja na temat analizy oświadczeń majątkowych.  

10. Korespondencja, która wpłynęła do Rady Miasta Czarnków. 

11. Interpelacje radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Zakończenie sesji. 

 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

(5,40 min. nagrania) Protokół przyjęto jednogłośnie. 

 

 

Ad 4. Informacja o sytuacji szpitala w Czarnkowie (5,55 min. nagrania). 
 

W tej części posiedzenia udział wzięli: 

- Feliks Łaszcz – starosta powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego, 

- Sławomir Kryger – wicestarosta,  

- Bożena Sadowska – główna księgowa ZZOZ Czarnków, 

- Izabela Bobińska i Jan Pertek – radni powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego.  
 

(6,36 min. nagrania) Feliks Łaszcz przedstawił informacje dotyczące funkcjonowania ZZOZ w 
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Czarnkowie.  

(8,40 min. nagrania) Bożena Sadowska 

(12,41 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(12,48 min. nagrania) Feliks Łaszcz 

(13,06 min. nagrania) radna Renata Wujec 

(13,16 min. nagrania) Bożena Sadowska 

(14,01 min. nagrania) radny Piotr Pawłowski  

(14,33 min. nagrania) Bożena Sadowska 

(15,00 min. nagrania) radny Piotr Pawłowski  

(15,08 min. nagrania) Bożena Sadowska 

(15,33 min. nagrania) Feliks Łaszcz 

(40,45 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(40,59 min. nagrania) Sławomir Kryger 

(42,52 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(43,06 min. nagrania) radny Piotr Pawłowski  

(44,10 min. nagrania) Feliks Łaszcz 

(46,13 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(46,22 min. nagrania) radna Renata Wujec 

(47,06 min. nagrania) Bożena Sadowska 

(48,35 min. nagrania) Jan Pertek 

(49,05 min. nagrania) Feliks Łaszcz 

(50,20 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(50,45 min. nagrania) Marek Ambicki – prasa  

(50,59 min. nagrania) Bożena Sadowska 

(51,11 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(51,18 min. nagrania) Izabela Bobińska 

(53,22 min. nagrania) Feliks Łaszcz 

(55,12 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(55,17 min. nagrania) Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
(55,50 min. nagrania) Feliks Łaszcz 

(57,42 min. nagrania) Bożena Sadowska 

(58,28 min. nagrania) Feliks Łaszcz 

(1.00,45 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

(1.00,50 min. nagrania) radna Joanna Dymek-Hellak 

(1.00,57 min. nagrania) Bożena Sadowska 

(1.01,20 min. nagrania) Feliks Łaszcz 

(1.02,22 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

(1.02,28 min. nagrania) radny Stanisław Michalski   

(1.02,47 min. nagrania) Bożena Sadowska 

(1.03,25 min. nagrania) Feliks Łaszcz 

(1.08,29 min. nagrania) radny Piotr Pawłowski  

(1,08,50 min. nagrania) Feliks Łaszcz 

(1.08,52 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

(1,08,56 min. nagrania) Feliks Łaszcz 

(1.12,51 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

(1.12,58 min. nagrania) radna Renata Wujec 

(1.13,19 min. nagrania) Feliks Łaszcz 

(1.17,54 min. nagrania) Jan Pertek 

(1.18,26 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.18,37 min. nagrania) Marek Ambicki – prasa  

(1.19,12 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.19,30 min. nagrania) mieszkaniec Czarnkowa   
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(1.20,45 min. nagrania) Bożena Sadowska 

(1.22,11 min. nagrania) mieszkaniec Czarnkowa   

(1.23,25 min. nagrania) Feliks Łaszcz 

(1.24,43 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.25,12 min. nagrania) Feliks Łaszcz 

(1.25,30 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  
 

Przerwa (1.25,35 min. nagrania) 
 

 

Ad 5. Miejski Klub Sportowy Noteć (1.39,56 min. nagrania). 

 

W tej części posiedzenia uczestniczyli: 

- Paweł Jagła – prezes Klubu MKS Noteć, 

- Artur Wyrwa – Wiceprezes Klubu MKS Noteć,  

- Artur Kubiak – Sekretarz Klubu MKS Noteć,  

- członkowie Zarządu i klubu MKS Noteć.  

 

(1.39,56 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.43,04 min. nagrania) Paweł Jagła   

(1.44,53 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.45,03 min. nagrania) Paweł Jagła   
(1.45,50 min. nagrania) Adam Drozdowicz – MKS Noteć 

(1.49,56 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.50,02 min. nagrania) radna Joanna Dymek - Hellak  

(1.50,10 min. nagrania) Adam Drozdowicz 

(1.50,37 min. nagrania) radna Joanna Dymek - Hellak  

(1.50,52 min. nagrania) Adam Drozdowicz 

(1.51,30 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.51,35 min. nagrania) radna Renata Wujec   

(1.52,01 min. nagrania) Adam Drozdowicz 

(1.52,25 min. nagrania) Henryk Zborowski – MKS Noteć   

(1.56,20 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.56,40 min. nagrania) Henryk Zborowski  

(1.57,24 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.57,36 min. nagrania) Henryk Zborowski  

(1.57,45 min. nagrania) radny Jacek Barnaś  

(1.58,23 min. nagrania) Adam Drozdowicz 

(1.59,35 min. nagrania) Paweł Jagła   

(2.00,06 min. nagrania) radna Renata Wujec   

(2.00,30 min. nagrania) Henryk Zborowski  

(2.01,05 min. nagrania) radna Renata Wujec   

(2.01,08 min. nagrania) Henryk Zborowski  

(2.02,45 min. nagrania) radna Renata Wujec   

(2.03,04 min. nagrania) Henryk Zborowski  

(2.03,40 min. nagrania) radna Joanna Dymek-Hellak   

(2.04,08 min. nagrania) Henryk Zborowski  

(2.06,06 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(2.06,18 min. nagrania) Henryk Zborowski 

(2.07,04 min. nagrania) radny Tadeusz Mendyk 

(2.07,42 min. nagrania) Henryk Zborowski 

(2.08,00 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  
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(2.08,08 min. nagrania) radna Katarzyna Baryczkowska   

(2.09,07 min. nagrania) Paweł Jagła   

(2.10,09 min. nagrania) radna Katarzyna Baryczkowska   

(2.10,16 min. nagrania) Paweł Jagła   

(2.10,25 min. nagrania) radna Katarzyna Baryczkowska   

(2.11,11 min. nagrania) Paweł Jagła   

(2.11,34 min. nagrania) Artur Kubiak  

(2.11,38 min. nagrania) radna Joanna Dymek-Hellak  

(2.11,55 min. nagrania) Artur Kubiak  

(2.12,03 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(2.12,14 min. nagrania) Artur Wyrwa  

(2.13,27 min. nagrania) radny Piotr Pawłowski 

(2.14,45 min. nagrania) Paweł Jagła 

(2.16,25 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(2.17,31 min. nagrania) Burmistrz  

(2.19,33 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(2.19,41 min. nagrania) Burmistrz  

(2.20,03 min. nagrania) radny Piotr Pawłowski 

(2.20,26 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(2.20,44 min. nagrania) Paweł Jagła 

(2.21,26 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(2.21,29 min. nagrania) radny Jacek Barnaś 

(2.21,58 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(2.23,21 min. nagrania) radna Renata Wujec 

(2.23,32 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(2.23,43 min. nagrania) radna Renata Wujec 

(2.23,45 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(2.24,04 min. nagrania) Paweł Jagła 

(2.24,50 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(2.24,05 min. nagrania) radny Tadeusz Mendyk 

(2.25,36 min. nagrania) Artur Wyrwa  

(2.26,47 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(2.27,04 min. nagrania) radny Stanisław Michalski 

(2.27,33 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

 
Przerwa (2.27,50 min. nagrania) 

Obrady opuścił radny Dionizy Kochański.  

 

 

Ad 6. Informacja z realizacji budżetu za I półrocze 2019 roku. 
 

(2.37,45 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
(2.37,55 min. nagrania) Sprawozdanie złożył burmistrz – Andrzej Tadla.  

 

Dyskusja: 

(3.26,06 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

(3.26,17 min. nagrania) radny Piotr Pawłowski 

(3.26,30 min. nagrania) Burmistrz  

(3.27,52 min. nagrania) radna Joanna Dymek-Hellak 

(3.28,04 min. nagrania) Burmistrz  

(3.28,10 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
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Ad 7. Podjęcie uchwał (3.28,19 min. nagrania): 

 

a) nr XIV/112/2019 w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego 

w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji 
 

(3.28,55 min. nagrania) Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne 
 

Wobec braku pytań, uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad uchwałą, poprosiła  

o głosowanie poprzez wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania  

i podniesienie ręki:   
 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 14 radnych: 

ZA-14 

PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
 

 

b) nr XIV/113/2019 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

(3.29,45 min. nagrania) Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne 

 

Wobec braku pytań, uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad uchwałą, poprosiła  

o głosowanie poprzez wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania  

i podniesienie ręki:   
 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 14 radnych: 

ZA-14 

PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

 

c) nr XIV/114/2019 w sprawie opłaty od posiadania psów 
 

(3.30,25 min. nagrania) radny Stanisław Michalski  

(3.30,48 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(3.31,00 min. nagrania) Burmistrz  

(3.31,10 min. nagrania) Alicja Szuta – ochrona środowiska  

(3.31,17 min. nagrania) Burmistrz  

(3.31,22 min. nagrania) Alicja Szuta – ochrona środowiska  

(3.31,55 min. nagrania) Burmistrz  

(3.32,45 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

(3.32,50 min. nagrania) radny Stanisław Michalski  

(3.33,33 min. nagrania) Burmistrz  
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(3.35,04 min. nagrania) radny Stanisław Michalski  

(3.35,10 min. nagrania) Burmistrz  

(3.35,21 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta   

(3.35,33 min. nagrania) Burmistrz  

(3.35,53 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

 

(3.36,31 min. nagrania) Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne 

  

Wobec braku pytań, uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad uchwałą, poprosiła  

o głosowanie poprzez wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania  

i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 
Głosowało: 14 radnych: 

ZA-13 
PRZECIW-1 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 

Uchwałę podjęto większością głosów.  

 

d) nr XIV/115/2019 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych 

 

(3.37,27 min. nagrania) Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne  

 

Wobec braku pytań, uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad uchwałą, poprosiła  

o głosowanie poprzez wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania  

i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 14 radnych: 

ZA-14 

PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 

Uchwałę podjęto jednogłośnie  

 

 

Ad 8. Protokół Komisji Rewizyjnej (3.38,00 min. nagrania) 

 

(3.38,14 min. nagrania) Protokół przedstawił radny Jacek Kowalski – przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

(3.45,16 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

 

Ad 9. Informacja na temat analizy oświadczeń majątkowych. 
 

(3.45,35 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

(3.45,51 min. nagrania) Burmistrz  

(3.47,18 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
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Ad 10. Korespondencja, która wpłynęła do Rady Miasta Czarnków (3.49,39 min. nagrania)  

(3.49,47 min. nagrania) Wiceprzewodniczący Rady Miasta  

(3.51,53 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

 

 

Ad 11. Interpelacje radnych. 

(3.51,54 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 
 

Ad 12. Wolne głosy i wnioski (3.52,23 min. nagrania). 
 

Udział w dyskusji wzięli:  
 

(3.52,29 min. nagrania) Burmistrz  

(3.53,20 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

(3.53,55 min. nagrania) Mieszkaniec 

(3.56,27 min. nagrania) radna Katarzyna Baryczkowska 

(3.56,53 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

(3.57,02 min. nagrania) radna Renata Wujec 

(3.57,31 min. nagrania) Burmistrz  

(3.58,33 min. nagrania) radna Renata Wujec 

(3.58,40 min. nagrania) Burmistrz  

(3.59,03 min. nagrania) radna Renata Wujec 

(3.59,10 min. nagrania) Burmistrz  

(3.59,40 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

(4.00,03 min. nagrania) radny Jacek Kowalski  

(4.00,25 min. nagrania) Mieszkaniec 

(4.00,39 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

(4.00,43 min. nagrania) Mieszkaniec 

(4.01,40 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

Ad 13. Zakończenie sesji. 
 

(4.02,44 min. nagrania) Ponieważ porządek obrad został wyczerpany, Przewodnicząca Rady Miasta 

podziękowała za udział w posiedzeniu i zamknęła XIV sesję Rady Miasta Czarnków. 
 

 

 

Protokołowała:       

Lucyna Żwawiak       
 

 

 

 
 

 

Załączniki:   

1. Listy obecności. 

2. Uchwały podjęte na sesji.  

3. Wyniki głosowań imiennych. 

4. Sprawozdanie z realizacji budżetu za I półrocze 2019r.  


